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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 8 november.

Wordt Halen ‘bij-vriendelijk’? (p.3)Geen hondenlosloopweides in Halen (p.2)

Beste Halenaar,
2020 is een jaar waar we nog generaties 
lang gaan over praten. Het coronavirus en 
de gevolgen ervan raken ons allemaal, op 
economisch en zeker op persoonlijk vlak.

Dat weerhield u niet om uw stem te laten 
horen in het politieke debat, van slecht 
onderhouden wegen tot parkeerpro-
blemen rond het Raubrandplein en de 
verkeersproblemen aan GBS Op dreef in 
Zelem. 

De N-VA pikte deze signalen op en ging 
ermee aan de slag, waar we konden. Zo 
deden we een aantal voorstellen tijdens 
de gemeenteraadszittingen om het sa-
menleven in Halen te verbeteren.

‘Parkeer plus zorg’ is er eentje van. Een 
klein voorstel maar heel belangrijk voor 
de medewerkers van de zorgsector.
Uw veiligheid is een van onze prioriteiten. 

Daarom deden we een voorstel om inwo-
ners een zelfcheck te laten doen en na te 
gaan of hun huisnummer goed zichtbaar 
is voor de hulpdiensten Want in nood telt 
elke seconde. 

Eind 2019 stelde de meerderheid haar 
meerjarenplan voor. Helaas ligt de lat van 
dit plan niet al te hoog. Het budget voor 
dierenwelzijn is nihil voor de volgende ja-
ren, waardoor een hondenlosloopweide of 
hondenpoeppalen er niet te lijken komen. 

Ook het milieu is voor ons een grote 
zorg. Natuurkundigen trekken al jaren 
de alarmbel over het voortbestaan van 
de bij. Bijen zijn van levensbelang in 
ons ecosysteem. Daarom deden we een 
voorstel om mee te dingen naar het label 
van bijenvriendelijk gemeente. 

De coronacrisis bracht ook het beste 

naar boven bij onze politici. Ongezien in 
het politieke landschap organiseerde alle 
politieke fracties samen een wandeling 
waarbij er, over de partijkleuren heen 
werd samengewerkt aan een mooie na-
tuurwandeling. Een bewijs dat we met z’n 
allen samen heel veel kunnen realiseren.

Natuurlijk blijven wij, vanop de opposi-
tiezetels, ook kritisch het beleid van de 
meerderheid evalueren en onze eigen 
voorstellen formuleren. 

Heeft u een vraag of opmerking of wil je 
onze partij versterken stuur gerust een 
mail naar halen@n-va.be . 

En nu met z’n allen: ‘Volle vaart vooruit’ 
naar een normaal en veilig 2021. Hou het 
veilig en gezond.

Gunther Bruyninckx, afdelingsvoorzitter

Is uw huisnummer zichtbaar 
voor de hulpdiensten?
Is uw huisnummer goed 
zichtbaar, ook in het donker? 
Waarschijnlijk heeft u er nooit 
bij stilgestaan, maar voor de 
hulpdiensten gaan er vaak 
kostbare minuten verloren 
bij het zoeken naar het juiste 
adres. In geval van nood kun-
nen die extra minuten er net 
te veel aan zijn, zeker bij slecht 
weer of in het donker. Kijk 
vandaag nog zelf of u hier wat 
kan aan verbeteren. Sommige 

gemeenten bieden uniforme 
reflecterende huisnummers 
aan. Misschien ook een idee 
in Halen?

N-VA vraagt parkeersticker 
voor zorgverleners
Zorgverleners (thuisverple-
gers, bejaardenhelpers, man-
telzorgers, …) verliezen vaak 
veel tijd bij het zoeken naar 
een parkeerplaats in sommige 
centrumstraten . Het project 
‘Parkeer plus zorg’ biedt hier-
voor een oplossing: door een 
sticker zichtbaar te bevestigen 
aan uw garagepoort of op 
uw oprit geeft u als inwoner 
de toelating aan zorgver-
leners om hier te parkeren 
tijdens hun huisbezoek. Op 

vraag van onze fractie zal het 
schepencollege, in overleg met 
de betrokken adviesraden, 
evalueren of deze sticker 
ook in Halen kan worden 
ingevoerd.
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 Vlaams N-VA-minister van Toerisme Zuhal Demir investeert bijna 
1 miljoen euro in aanpassingswerken in 62 erkende jeugdverblijven 
in Vlaanderen. Met die gerichte investeringen kunnen de uitbaters 
van jeugdverblijven inzetten op onder meer kindvriendelijkheid, en 
hun verblijf ook moderner en brandveiliger maken. Ook in Halen is er 
zo’n erkend jeugdverblijf waarin Vlaanderen investeert.

Hondenlosloopweide niet in meerjarenplan
De hondenlosloopweide, een N-VA-voorstel waarover we in onze vorige editie  
berichtten, zal nog niet voor meteen zijn. In de meerjarenbegroting zijn er alleszins 
geen budgetten voor voorzien. Raadslid Brigitte Landerloos reikte ook een voorstel aan 
om hondenpoeppalen te installeren op drukke plaatsen. Ook hiervoor schieten echter 
de budgetten te kort.

Verkeerssituatie aan GBS Op Dreef
Op vraag van de N-VA werd de verkeers- en parkeersituatie aan de 
Gemeenteschool in Zelem ernstig onder de loep genomen en aangepast. 
Op het kerkplein was de situatie kafkaiaans: het was totaal onduidelijk in 
welke richting autobestuurders zich moesten begeven en dat zorgde  
regelmatig voor misverstanden en vervelende en zelfs gevaarlijke situaties.

Ook de verkeerslichten zorgden voor heel wat verwarring. Die werden opnieuw 
ingesteld.

Brandveiligheid BKO
Na een controle bleek dat de brandveiligheid van de Buitenschoolse Kinderopvang 
in Halen voor verbetering vatbaar was. Gemeenteraadslid Corry Baerts houdt in dit 
dossier de vinger aan de pols zodat ook deze gemeentelijke diensten in alle veiligheid 
kunnen werken. 

N-VA vraagt vlotte  
busverbinding Halen - Zelem
Bij de voorstelling van het meerjarenplan van De Lijn, 
tijdens de gemeenteraadszitting van oktober, brak 
N-VA-fractievoorzitter Wim Vanderbruggen een lans 
voor een vlotte busverbinding tussen Zelem en Halen. 

Momenteel moeten bewoners van Zelem die met het 
openbaar vervoer naar het stadhuis willen, via station 
Diest met een overstap ongeveer een uur reizen om zo in 
het centrum van Halen te raken. 

Ook voor schoolkinderen is de verbinding naar de  
Herkse scholen problematisch.

We vragen dan ook 
dat de Lijn rekening 
houdt met onze 
opmerkingen.
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Wordt Halen een   
‘Bij-vriendelijkste gemeente’? 
De N-VA pleit ervoor dat Halen deelneemt aan het initiatief 
‘Bij-vriendelijke gemeente’. Door de juiste planten en bomen te 
integreren in onze tuinen, parken en openbare terreinen dragen 
we met z’n allen bij aan een beter milieubeheer en een bijenvrien-
delijke omgeving. Meer tips en info: kijk op www.vvog.info.

Een initiatief dat de aandacht verdient van iedereen die met de 
natuur en het milieu inzit. Bijen vormen namelijk een onontbeer-
lijke schakel in de natuur. De beestjes hebben het de laatste jaren 
moeilijk, maar door aangepaste beplanting kunnen we hier een 
handje helpen. 

Kijk eens op de website 
en ontdek tal van kleine 
tips die je de gelegenheid 
kunnen geven om ook 
jouw kleine steentje (of 
struikje) bij te dragen aan 
een betere toekomst voor 
onze kinderen en klein-
kinderen. 

Steun voor lokale ondernemers
Bij de uitbraak van de coronacrisis besliste de Vlaamse 
Regering om hinderpremies uit te keren aan handels-
zaken die verplicht moesten sluiten. 

Ondernemingen konden de premies aanvragen bij 
Vlaio. Ondertussen werden al heel wat premies  
uitgekeerd 
door de 
Vlaamse 
overheid, 
ook aan  
onderne-
mingen 
in onze 
gemeente 
Halen. 

Vragen? Opmerkingen? Contacteer onze mandatarissen en bestuursleden

Ons bestuur Onze gemeenteraadsleden:

Gunther Bruyninckx
voorzitter  
gunther.bruyninckx@n-va.be

Wim Vanderbruggen
fractieleider 
wim.vanderbruggen@n-va.be

Gilberte Bastijns 
gilberte.bastijns@n-va.be

Yannik Mullens
ondervoorzitter  
yannik.mullens@n-va.be

Brigitte Landerloos 
brigitte.landerloos@n-va.be

Corry Baerts 
corry.baerts@n-va.be

Koen Hellemans
secretaris  
koen.hellemans@n-va.be

Alice Kenens 
Lid BCSD  
alice.kenens@n-va.be

Jelle Liesenborghs 
Jongerenverantwoordelijke  
jelle.liesenborghs@n-va.be

Nicky Vannerum 
bestuurslid  
nicky.vannerum@n-va.be

Gaston Jacobs 
bestuurslid  
gaston.jacobs@n-va.be

Gerlinde Van de Perre 
bestuurslid  
gerlinde.vandeperre@n-va.be
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Belastingen

63% 37%

Export

83% 17%

Bevolking

58% 42%

“Bij de N-VA telt uw stem wél mee. 
De N-VA zal de komende jaren meer 
dan ooit waken over de belangen 
van álle Vlamingen.

Bart De Wever
Voorzitter 

Vlaanderen verdient
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meer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respect
Op 26 mei 2019 stemde u voor meer Vlaanderen, voor een kordaat en humaan migratiebeleid en voor een realistisch 

klimaatbeleid. En wat krijgt u? Compleet het tegenovergestelde. Uw stem is gewoon terzijde geschoven.

U verdient meer respect. Een federale regering zonder Vlaamse meerderheid en met een regeerprogramma dat 

lijnrecht ingaat tegen waarvoor u gekozen heeft, is onaanvaardbaar. De N-VA is dan ook vastberaden om u en de 

andere Vlamingen in het parlement te verdedigen tegen de nefaste plannen van deze door Franstaligen 

gedomineerde uitstelregering. 

Als de paars-groene regering de rit uitdoet, zal dit land sinds 2008 maar liefst twaalf jaar geregeerd zijn zonder 

volwaardige inspraak van de Vlamingen. Een ronduit beledigend signaal richting Vlaanderen, dat de Belgische staat 

economisch rechthoudt:

Voelt u zich ook bedrogen door paars-groen?
Word dan nu lid van de N-VA.


